
Przemówienie wójta do uczestników zawodów sportowo-pożarniczych w 

Rudzicy 

Szanowni Państwo, 

Dzisiejszy dzień to jest również oddanie, takie uroczyste, i podziękowanie panu 

komendantowi za cztery samochody bojowe, które udało nam się po śląsku 

„wyżebrać”, ale by nie ta decyzja pana komendanta, który dzisiaj już może mieć 

czyste sumienie, że widzi te siły bojowe, sikawka z Rudzicy i z Jasienicy, nie 

wystarcza, trzeba jeszcze mieć troszeczkę inny sprzęt, żeby dzisiaj nieść tę 

pomoc. Także w dzisiejszym dniu chcieliśmy panu komendantowi podziękować 

za to, że możemy aplikować o te nowe samochody. 

Tak to jest, że jeszcze tak niedawno to struktury OSP decydowały o tym, gdzie 

te samochody będą przyznane. Obecnie decyduje o tym Komendant Miejski, 

Komendant Wojewódzki, Komendant Główny i Ministerstwo MSWiA. No i 

myślę, że, Szanowni Państwo, to jest ważne, aby nasza sprawność, nasze 

przygotowanie było na tyle duże, że wymusza również te potrzeby. I dlatego 

przyjdzie taki czas na końcówce zawodów, abyśmy również te podziękowania 

wręczyli – państwu oczywiście według zdobytych miejsc, a panu komendantowi 

podziękowanie. 

Te ostatnie dwa lata nie pozwoliły nam zrobić w jednostkach uroczystego 

oddania, przekazania tych samochodów, było to w bardzo wąskim gronie. Aby 

te samochody już jeździły, służyły, bo po to one są. Te momenty takiego aktu 

podziękowania to jest symbol, ale też serce, które chcemy, można powiedzieć, 

oddać i położyć tym, którzy nam pomagali. W tym zakresie również pracowała 

Rada Gminy, budżet Gminy – te środki były połączone, 50 procent udało się 

pozyskać, drugie 50 było trzeba mieć. Każdy samochód, tak jak wiecie, od 800 

do ponad miliona kosztował więc troszeczkę tych środków poszło. Chciałbym 

również bardzo serdecznie przywitać przewodniczącego Rady naszej Gminy 

pana Czesława Machalicę i przewodniczącego Powiatu Bielskiego pana Jana 

Borowskiego.  

 

 


